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Veldhoven, 16 september 2014

Geacht College, leden van de Gemeenteraad,

In de vergadering van de cliëntenraad WIZ d.d. 4 september 2014 is de herziene uitgave van de 
"nota Minimabeleid 2014-2018" besproken.

De cliëntenraad was zeer verbaasd over het feit dat de nota ten opzichte van de vorige nota een 
stuk "kariger" is geworden. Natuurlijk heeft de cliëntenraad begrip voor de financiële situatie 
waar de gemeente zich in bevindt en dat er drastisch bezuinigd moet worden, maar de 
cliëntenraad is van mening dat dit niet ten koste mag gaan van de minima in Veldhoven.
Uiteraard komt de cliëntenraad op voor de doelgroep waarvoor zij staat.

Zij willen er ook zeker voor waken dat er zaken worden opgegeven waar eventueel nog rek in zit!

Cliëntenraad heeft de voorzet gegeven tot invoering van een Veldhovenpas, naar voorbeeld van 
de gemeente Eindhoven. Cliëntenraad heeft ook gepromoot om de samenwerking hierin met 
Eindhoven te zoeken. Elelaas heeft de gemeente een andere weg gekozen door een extern bureau 
onderzoek te laten doen met als conclusie dat de invoering van een stadspas niet budgetneutraal 
kan worden uitgevoerd. Cliëntenraad betreurt het dat daar zoveel geld aan gespendeerd is met 
uiteindelijk resultaat geen enkel voordeel voor de minima in Veldhoven.

In de vorige nota werd er gesproken over verhoging van de minimumgrens van 10596 naar 11096 
van de bijstandsnorm, zodat een iets grotere doelgroep minima gebruik kan maken van de 
minimaregelingen. De cliëntenraad kon dit voorstel zeer waarderen. Aangezien de meeste 
omliggende gemeente ook een percentage van 11096 of zelfs nog hoger hanteren. Het probleem 
blijft nu bestaan, door het vasthouden aan de 10596, er toch een groep mensen net buiten de 
boot valt. Deze groep heeft al te maken met de zogenaamde "armoedeval" en kunnen nergens 
financiële aanspraak op maken, zodat zij zich in een meer "benarde "positie bevinden als de 
echte minima.

De cliëntenraad WIZ vindt het zeker geen goede beslissing om de warme maaltijdvoorziening af te 
schaffen. Voor oudere mensen is het juist van groot belang dat ook zij een "gezonde maaltijd" 
krijgen. Alhoewel de kant en klaar maaltijden in de loop van de járen zijn verbeterd bevatten zij 
nog teveel toegevoegd zout ter conservering. Zo af en toe een kant en klaar maaltijd is natuurlijk 
niet slecht maar als men dagelijks afhankelijk wordt van deze maaltijden draagt dit niet bij aan 
een gezond levenspatroon. De cliëntenraad vraagt aan het College en de Raad dit voorstel te 
heroverwegen.
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In het financieel overzicht van de nota (blz. 17) worden de kosten van het "nieuwe minimabeleid" 
gepresenteerd exclusief overhead- en bedrijfsvoeringskosten. Waar de cliëntenraad heel 
benieuwd naar is hoe deze overhead- en bedrijfsvoeringskosten staan in verhouding tot de 
kosten van het gewenst scenario. De cliëntenraad zou daar t.z.t. daar graag van op de hoogte 
worden gebracht.

De cliëntenraad stemt in met de nota minimabeleid 2014-2018 met in achtneming van 
bovenstaande opmerkingen.

De cliëntenraad wil als laatste opmerken dat ze zeer tevreden zijn dat deze nota minimabeleid 
2014-2018 in tegenstelling tot de vorige nota duidelijk leesbaar is en er begrijpelijke taal wordt 
gehanteerd.

Met vriendelijke groet, 

Namen/ìde cliëntenraad WIZ,

voorzitterdliëntenraad WIZ


